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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                  Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 31. 03. 2022 

Naš znak: 03201-0022/2018-2022-9 
 

ZAPISNIK 

 

22. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 31. 03. 2022 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Robert Bevc, Franc Galin, Tadej Černevšek, Peter Letonja, Terezija Mavrič, Matic Šinkovec Tevž 

Jože, Ugovšek Bernarda in Franc Ugovšek. 

 

Opravičeno odsotni: Urška Petek in Ana Kerznar 

 

Ostali prisotni:  

Karlina Mermal- predstavnica Društva upokojencev Gornji Grad, Irena Vodušek- predsednica 

nadzornega odbora občine, župan Anton Špeh, direktor občinske uprave Zdenko Purnat ter sodelavca 

občinske uprave Blaž Purnat in Katja Stradovnik. 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Katja Stradovnik. 

 

Za 22. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti  

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 21. redne seje OS z dne 17. februarja 2022  

4. Sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2022 

5. Zaključno poslovno poročilo Osnovne šole Gornji Grad za leto 2021 

6. Poročilo o opravljenem delu prostovoljcev projekta Starejši za starejše v letu 2021, Društva 

upokojencev Gornji Grad in Društva upokojencev Bočna 

7. Zaključni račun proračuna Občine Gornji Grad za leto 2021 

8. Sprememba letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim stvarnim premoženjem 

občine 

9. Izvzem iz javnega dobra za parcelo št. 1049/5 k. o. 943 Šmiklavž 

10. Izvzem iz javnega dobra za parcelo št. 724/3 k. o. 944 Tirosek 

11. Vprašanja in pobude 

12. Razno 
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K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 9. svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 22. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad.  

Povedal je, da se zaradi ravnateljičine odsotnosti v tujini 5. točka dnevnega reda, Zaključno poslovno 

poročilo Osnovne šole Frana Kocbeka Gornji Grad, umika iz seje. Obravnavala se bo na prihodnji seji. 

Ostale točke dnevnega reda se zato ustrezno preštevilčijo. 

Svetniki na spremenjeni dnevni red niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 22. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 21. redne seje svetniki je imel Franc Galin pripombo naj se pod točko razno, 

kjer je Franc Ugovšek opozoril na plaz v Novi Štifti napiše, da gre za plaz pod Turistično kmetijo 

Petek. Povedal je tudi, da želi dodatno obrazložitev glede stroškov zapiranja odlagališča Podhom. 

Župan je povedal, da bi o tej temi podrobneje razpravljali pod točko razno. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 21. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Franc Galin je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja volitve in imenovanja na svojem 

sestanku, 10. marca 2022, odprla vse prejete prijave na javni razpis za zbiranje predlogov za podelitev 

občinskih priznanj v letu 2022 ter oblikovala predlog podelitve. Vsi prejemniki priznanj so soglasja 

predhodno že podali. Izpostavil je, da se je naknadno izkazalo, da predlagana kandidatka za prejem 

županovega priznanja ne izpolnjuje z odlokom določenih pogojev za podelitev priznanja, zato 

predlaga se jo umakne iz predloga za prejem. Svetniki na predlog niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2022 z 

ustrezno korekturo, da se izbriše predlagana kandidatka za podelitev županovega priznanja, saj 

ne izpolnjuje pogojev za podelitev priznanja. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 
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K točki 5) 

Karlina Mermal je predstavila poročilo projekta Starejši za starejše za leto 2021. Predstavila je tudi 

idejni projekt e-oskrba h kateri bi si v naslednjih letih želeli pristopiti tudi sami. Pristop k projektu je 

vezan na določeno število uporabnikov. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je vključil Franc Galin, ki je vprašal zakaj je v podrobnem poročilu 

pri Bočni 0. Karlina Mermal je povedala, da zato ker se je Bočna priključila Gornjemu Gradu. Bo v 

bodoče to korigirano in vodeno pod Gornji Grad, ker poročila ne pripravljajo sami temveč 

koordinatorji na nacionalni ravni. 

 

Občinski svet se je seznanil s poročilom projekta Starejši za starejše za leto 2021. 

K točki 6) 

Sodelavec občinske uprave je na kratko predstavil poudarke zaključnega računa proračuna za leto 

2021. Za občino so bili najpomembnejši davčni prihodki (dohodnina, NUSZ od fizičnih in pravnih 

oseb ter davek na promet nepremičnin od fizičnih oseb). Pri transfernih prihodkih je občina prejela 

sredstva za uravnoteženo razvitost občin, sredstva za požarno takso ter sredstva za sofinanciranje 

nalog skupne občinske uprave. Prejeta so bila tudi evropska sredstva za projekta Zelena rezidenca in 

Mreža brezplačnih e-prevozov. V lanskem letu je bil odplačan bančni kredit iz leta 2011. Odplačeval 

se je tudi kredit za posojilo, prejeto v letu 2020 od Ribniškega sklada za nakup poslovnih prostorov na 

Smreki. 

 

Sledil je pregled odhodkovnega dela proračuna. Podobno kot v letu 2020 je bila na nekaterih 

postavkah nižja poraba na račun epidemične situacije.  

Pri razpolaganju z občinskim premoženjem so bili v začetku leta 2021 realizirani nekateri stroški 

obnove in preureditve prostorov v stavbi Petelinjek na naslovu Kocbekova cesta 23, kamor se je konec 

decembra 2020 preselila občinska uprava. Na postavki počitniške hiške v Čatežu so bila opravljena 

nekatera obnovitvena dela, med drugim tudi montaža novih vrat in nadstrešnice, nabavljena je bila tudi 

nekatera oprema. Vsi odhodki povezani s hišico v Čatežu so znašali 18.694 EUR, prihodki pa 7.404 

EUR. Nižji prihodki so posledica epidemioloških ukrepov zaradi katerih so bile terme veliko časa 

zaprte. Na postavki investicijski transferi sta PGD Nova Štifta in Gornji Grad prejeli sredstva za 

sofinanciranje nakupa mobilnih radijskih postaj, PGD Nova Štifta je prejelo tudi sredstva za obnovo 

sanitarnega prostora, muzejske sobe in dela fasade v gasilskem domu v Novi Štifti, PGD Bočna pa je 

lani prejelo prvi obrok za nakup gasilskega kombija transporterja.  

Na cestnem področju sta bili izvedeni dve večji investiciji. Prenovljenih je bilo več cest v Novem 

naselju, izvajalec je bil VOC Celje d.o.o., obnovljene pa so bile tudi lokalne ceste Mežnija – Podmirje 

in Koča – Repenšek, izvajalec del je bil GP Brlec d.o.o.  

V Šmiklavžu je bila porušena hiša, tam se je potem uredil priključek na regionalno cesto. Izdelana je 

bila tudi projektna dokumentacija PZI za projekt »Ureditev avtobusnega postajališča Šmiklavž in 

pločnika na območju državne ceste«. 

Obnovljena je bila cestna razsvetljava v centru Gornjega Grada, in sicer v Novem naselju in na Tlaki.  

V lanskem letu se je začela izvedba projekta Zelena rezidenca v okviru katerega je bilo obnovljeno 

pritličje in streha na objektu Štekl ter izvedene številne aktivnosti (delavnica Kulinarika, dogodek 

Historični dan, predavanje Zelena rezidenca – promocija in dogodek Umetniški dan).  

Na področju prostorskega načrtovanja so bili  realizirani stroški izdelav projektnih dokumentacij, 

cenitvenih poročil za projekte, ki so v načrtu.  
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V letu 2021 so bili realizirani naslednji nakupi nepremičnin: nakup zemljišča v Gornjem Gradu za 

namen širitev centra starejših, nakup poslovnega prostora v Gornjem Gradu na naslovu Attemsov trg 

8, nakup zemljišča športnega igrišča v Spodnjem trgu v Gornjem Gradu in odkup kmetijskega 

zemljišča v Gornjem Gradu. 

V lanskem letu je občina poravnala svoj delež za stroške asfaltiranja parkirišča pri zdravstvenem domu 

Nazarje in za nabavo IT opreme za mobilne enote nujne medicinske pomoči. Kriti so bili stroški 

manjših investicij pri vrtcu Gornji Grad in Bočna, ter načrtovane investicije pri šoli (menjava parketa, 

oken in vhodnih vrat v telovadnici v Gornjem Gradu, menjava nadstreška pri nižji stopnji v Gornjem 

Gradu, ojačitev miz v učilnici matematike,…). 

V lanskem letu je sledila tudi vključitev v projekt Prostofer. Projekt, pri katerem vozniki prostovoljci 

nudijo prevoze starejšim ljudem, ki si sami ne morejo zagotoviti prevoza za nekatere nujne opravke. V 

okviru projekta Mreža brezplačnih e-prevozov je občina nabavila tudi električna gorska kolesa. 

 

Župan je predal besedo predsednici Odbora za proračun Tereziji Mavrič, ki  je povedala, da je 

zaključno poročilo obravnaval in tudi potrdil odbor na svojem sestanku. 

 

Župan je odprl razpravo v katero sta se z vprašanjem vključila Tadej Černevšek in Franc Galin. 

Franc Galin je podal pobudo, da se v proračunu za leto 2023 poveča postavka proračunskih sredstev 

namenjenih razpisu za kmetijstvo. 

 
Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Zaključni račun proračuna Občine Gornji Grad za 

leto 2021 v predlagani vsebini in s predloženimi prilogami. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 7) 

Zdenko Purnat je povedal, da se letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

Občine Gornji Grad ustrezno spreminja tekom leta glede na potrebe, ki nastanejo. V nadaljevanju je 

predstavil tokratni spremembi načrta. 

 

Župan je odprl razpravo v katero se je vključil Franc Galin, ki ga je zanimalo od kje so prišle pobude 

za izvzem iz javnega dobra. 

Zdenko Purnat je odgovoril, da je glede ceste v Šmiklavžu interes na strani Direkcije za infrastrukturo, 

ki bo izvedla projekt rekonstrukcije regionalne ceste in izgradnje pločnika. Zemljišče, ki se izvzema iz 

javnega dobra predstavlja lokalno cesto, ki se priključuje na regionalno cesto. Pred pričetkom del bo 

potrebno s strani direkcije pri občini morda pridobiti služnost, morda bo potrebna parcelacija,…za 

potrebe ureditve vseh formalnosti je potrebno, da je občina tudi zemljiškoknjižna lastnica zemljišča.  

Glede zemljišča v Tiroseku pa je povedal, da gre za večstranski interes po ureditvi 

postajališča/parkirišča na vrhu Črnivca, gre za vstopno točko v občino. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Spremembe letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2022. 
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Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 8) 

Zdenko Purnat je predstavil podobnosti projekta rekonstrukcije ceste v Novi Štifti. Povedal da s 

načrtovana rekonstrukcija ceste od odcepa za Kočo do odcepa za Mačkin kot. Projekt je razdeljen v 

dva sklopa, v prvem sklopu bo potekala rekonstrukcija ceste in gradnja pločnika od odcepa za Kočo 

do odcepa za Lomšeke. V drugem sklopu pa še naprej do odcepa za Mačkih kot. Direkcija je trenutno 

v fazi pridobivanja zemljišč.  

 

Župan je odprl razpravo v katero se je z vprašanji vključil Franc Galin. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Sklep o ukinitvi javnega dobra za parc. št. 1049/5,  k. 

o. 943 – Šmiklavž. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 9) 

Zdenko Purnat je povedal, da se porajajo ideje glede ureditve parkirišča/postajališča na vrhu Črnivca, 

zato je v prvi vrsti potrebno parcelo izvzeti iz javnega dobra, da se lahko začne z realizacijo idejnega 

projekta. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je z vprašanji priključil Franc Galin. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Sklep o ukinitvi javnega dobra za parc. št. 724/3, k . 

o. 944 – Tirosek. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 10) 

Tadej Černevšek predlagal naj se na mrliški vežici v Gornjem Gradu zaradi dotrajanosti - zbledelosti 

zamenja črna zastava. Vprašal je tudi kako je z ureditvijo uvozov k blokom v Novem naselju, kdaj naj 

bi se ponovno pričela dela. Prenesel pa je tudi prošnjo stanovalcev iz blokov, da se z ustrezno 

ureditvijo in predvsem razmejitvijo vrtovi pri blokih ohranijo. 

Župan je povedal, da je izvajalec zagotovil, da bodo dela glede rekonstrukcije ceste v Novem naselju 

končana spomladi. 

 

 

Glede vrtov pa je povedal, da se je stanovalcem iz blokov ponudila možnost najema vrtov na drugi 

zato primernejši in ustreznejši lokaciji, cena najema za vrt velikosti 20m2 bo znašala 20,00€/letno. Z 

interesenti se bo sklenila najemna pogodba. 
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Tevž Jože je dodal, da je potrebno v pogodbi o najemu vrtov jasno zapisati kakšni so dovoljeni posegi 

v prostor, da v bodoče ne bo površina namenjena vrtovom posejana z rastlinjaki, PVC strehami in 

vrtnimi utami.  

 

Franc Galin je prenesel pobudo občanov, da se na odcepu za Tirosek 2 in 1, zaradi nepreglednosti  

postavi ogledalo.  

Zdenko Purnat je odgovoril, da se bo poslal dopis na direkcijo. 

 

Robert Bevc je vprašal kdaj NIVO ponovno prične z deli glede ureditve sanacije Bočnice. Zanimalo 

ga je tudi kako daleč je zadeva glede javne razsvetljave v Bočni na relaciji Šutna – igrišče (javna pot 

Feržem-Čeblin).  

Župan je odgovoril, da se sanacijska dela Bočnice začnejo ponovno v mesecu aprilu. 

Zdenko Purnat je povedal, da je razsvetljava v naročilu. 

 

Tevž Jože je vprašal kako je z menjavo oken v Zadružnem domu Bočna v delu kjer so stanovanja.  

Župan je povedal, da je menjava oken v dolgoročnem planu.   

 

Matic Šinkovec je povedal, da bo potrebno prestaviti kontejner od Nivo-ja, ker tam kjer sedaj stoji je 

poljska cesta. Opozoril je tudi, da luči na prehodu za pešce v Bočni zopet ne gorijo. 

 

Terezija Mavrič je izpostavila, da je pred vrati poletna sezona, ko bo cesta na Menino planino zopet 

bolj prometna, pri kmetiji Semprimožnik v Florjanu pa bodo imeli ponovno težave glede prahu, 

predlaga, da se najde neka rešitev. 

Zdenko Purnat je povedal, da bo potrebno pristopiti k pripravi projekta za asfaltiranje 

»Semprimožnikovih« njiv s protiprašnim asfaltom. 

Župan je izpostavil problematiko prometa na Menino, sploh  glede avtobusov. V bodoče bo potrebno 

razmišljati o  umirjanju prometa in zagotovitvi večjega parkirišča nekje ob vznožju planine. 

Zdenko Purnat je povedal, da bi bilo smiselno razmisliti o uvedbi dovolilnic. 

 

K točki 11) 

Pod točko razno je potekala razprava glede zapiranja odlagališča Podhom. Župan je povedal, da je bila 

tožba zavrnjena, sodišče je o zadevi presodilo, da občini Rečica in Mozirje nista dolžni plačevati. 

Občina je zato vložila pritožbo, ki pa jo je višje sodišče zavrnilo. Strošek zapiranja za Rečico in 

Mozirje je od leta 2015, v višini 78.000€ je poravnala občina Gornji Grad. Kako bodo potekali 

postopki zapiranja odlagališča za naprej in kakšen bo razdelilnik stroškov bo potreben dogovor z 

župani ostalih petih občin. 

 

Župan je predstavil cenitveno poročilo poslovnih prostorov bivše lokacije občine, Attemsov trg 3, 

Gornji Grad. Ocenjena vrednost prostorov je skoraj 90.000€, želja je da se prostori uredijo za namene 

turizma. 

Svetniki so predlagali, da se poskusi s prodajo na trgu, vendar naj se predhodno preveri načine kako 

pri prodaji vključiti klavzulo, da je potrebno prostore nameniti za potrebe turizma. 

 

Zdenko Purnat je povedal, da je glede odpisa kategorizirane ceste v Bočni podana še ena vloga s strani 

občana. 

Svetniki so povedali, da se nanje ni obrnil nihče od lastnikov. 
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Zdenko Purnat je za konec izpostavil še, da se otroci 3. in 4. razreda POŠ Bočna vozijo k pouku v OŠ 

Gornji Grad, učiteljica razrednega pouka je namreč dala odpoved, ravnateljica pa kadrovske menjave 

sredi šolskega leta in tako na hitro ni mogla zagotoviti. 

Robert Bevc je izrazil zaskrbljenost glede obstoja POŠ Bočna. Verjame, da kadrovske stiske čez noč 

ne more rešiti, vendar je potrebno stremeti k temu, da se šola ohranja. 

Župan je povedal, da je v teh zadevi naredil vse kar je v njegovi moči, poudaril je tudi, da je ohranitev 

obeh podružničnih osnovnih šol Bočne in Nove Štifte v interesu občine.   

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 20:30 uri. 

 

Zapisala:                 Župan: 

Katja Stradovnik, l. r.                                    Anton Špeh, l. r. 


